
JEGYZŐKÖNYV 

az Optimist Osztályszövetség 2020 évi 2. elnökségi ülés 

 

Időpont: 2020. március 19. 13.00 óra 

Helyszín: telefon konferencia 

Megjelentek:  Lackó Péter, elnök 

  Rutai Andrea, elnökségi tag 

  Siklósi Máté, elnökségi tag 

  Dénes Gábor, elnökségi tag  

  Héder Barna, elnökségi tag 

Levezető elnök: Lackó Péter 

A jegyzőkönyv vezető: Rutai Andrea  

 

Lackó Péter levezető elnök köszönt mindenkit, megnyitja az elnökségi ülést és megállapítja, hogy a 
elnökség határozatképes. 

Az elnök az előzetesen kiküldött napirendet ismerteti a tagokkal.  

Napirendi pontok: 

1. Válogató és versenyrendszer – Corona vírus hatása 
2. Hodács Optimist pályázat státusza 
3. Nádas Kupa 
4. Költségvetés tervezet 
 

1. számú napirendi pont: Válogató és versenyrendszer – Corona vírus hatása 

Az alábbi változásokat hozta a vírus a jelenlegi állás szerint: 

1. Több kikötő teljes vagy részleges bezárásra került. 
2. A rendőrség nem ad ki engedélyt a versenyek rendezésére, a Garda meeting helyett tervezett 

balatoni verseny engedély megrendezését. 
3. Az Optimist EB és VB hivatalosan is halasztásra kerül. 
4. Az Optimist edzők megállapodtak, hogy a vírus előidézte óvintézkedések miatt egységesen 

nem tartanak edzést az elkövetkező hetekben. Az OPOSZ ezt a döntésüket teljes mértékben 
támogatja. Az edzések újra indításáról az edzők közösen döntenek és egységesen teszik majd 
ezt. 
A fenti edzői megállapodásban a nagy utánpótlás nevelő klubok egy-egy delegált edzője vett 
rész (Spartacus, BYC, BYC1912, Kereked, Fertő tavi SE, THE, illetve Fűzfői edző később lett 
értesítve). Ezen edzők heti rendszerességgel, szerdánként tartanak egyeztetést a következő 
hetekben, ennek az osztályszövetségi munkát érintő részéről Dénes Gábor elnökségi tag 
tájékoztatja majd az elnökséget. 

5. Az első magyar ranglista verseny, a Kereked Kupa már hivatalosan is is elhalasztásra került, de 
további verseny lemondások várhatók. 

Ezek alapján az Elnökség az alábbi határozatot hozza: 



1/2020.02 (03.19.) Elnökségi határozat 

Az Elnökség 5 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett döntött arról, hogy a jelenlegi 2020. évi válogató 
rendszert felfüggeszti. Az eddigi válogató rendszerbe tartózó és már megtartott verseny eredményei 
érvényben maradnak. 

Az elnökség az edzés- és versenyzési feltételek visszaállása estén új válogató rendszert fog 
meghatározni. Az új válogató rendszer kidolgozásában az edzők szakmai véleményét fogja alapul venni. 

 

2. számú napirendi pont: Hodács Optimist pályázat 

A pályázatot Dénes Gábor a tervezett időben nyilvánosságra hozta, és a megadott határidőig (március 
15-ig) 3 db pályázat érkezett: THE-YKA (Simon-Pörge Iván) és THE-YKA (Juhász Botond) a Hodács 
Optimistekre pályázott, Kereked (Kókai Vilmos) pedig a FarEast Optimistre.  

Ezek alapján az Elnökség az alábbi határozatot hozza: 

 

2/2020.02 (03.19.) Elnökségi határozat 

Az Elnökség 5 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett döntött arról, hogy a beérkezett három pályázatot az 
elnökség elfogadja. 2 db Hodács Optimistet a 2020-as szezonban a THE-YKA, 1 db FarEast Optimistet 
pedig a Kereked használatába ad. A fennmaradó 1 db Hodács Optimistre az elnökség a pályázatot 
meghosszabítja 2020. április 10-ig, ennek közzétételével ismét Dénes Gábort bízza meg. 

 

3. számú napirendi pont: Nádas Kupa 

Siklósi Máté az edzők javaslataira alapozva kidolgozta az ajánlást a Nádas Kupa csoportokra, 
korosztályokra és ezek díjazására. Ezt Rutai Andrea el fogja juttatni minden Nádas fordulót rendező 
klub részére.  Rutai Andrea a Nádas fordulók versenykiírására egy javasolt formátumot dolgoz ki, és ezt 
a rendezési javaslatokkal együtt ugyancsak eljuttatja rendezőknek. 

A Nádas Kupa versenysorozat versenyeire, azok elhalasztásával, ill. törlésével kapcsolatban ugyanazok 
a teendők várnak majd a rendező klubokra és az elnökségre, mint a ranglista versenyeknél. Nádas 
Kupa esetében az Elnökség nem támogatja a versenyek eltolását, és ez által az egymást sűrűn követő 
versenyek megrendezését, éppen a megcélzott fiatalabb és tapasztalatlanabb korosztály fizikai és 
szellemi erőnléte, felkészültsége miatt. 

 

4.számú napirendi pont: költségvetés 

A korona vírus miatt az MVSZ költségvetése teljesen új alapokra fog helyeződni. Ebben még nem látjuk 
az OPOSZ részére elérhető keretet, így a költségvetés kidolgozását és megvitatását bizonytalan időre 
elhalasztjuk. 

 


